
Θα µπορούσε η Επιτροπή να διευκρινίσει κατά πόσο είναι δυνατόν, όπως συµβαίνει στα κράτη µέλη όταν
επιχειρήσεις ή ιδιώτες χρωστούν στην εφορία του κράτους τους, να ξεπληρώνονται τα χρέη προς την
Ευρωπαϊκή �νωση µε έργα τέχνης; Επίσης, θα µπορούσε να αναφέρει κατά πόσο υπάρχει σχετική ρύθµιση
και εάν υπάρχει νοµική δυνατότητα να κατατίθενται τα εν λόγω έργα τέχνης σε εθνικά µουσεία των κρατών
µελών;

Απάντηση του κ. Monti εξ ονόµατος της Επιτροπής

(04 ∆εκεµβρίου 1998)

Η Επιτροπή συγκεντρώνει τις πληροφορίες που απαιτούνται για την απάντηση στην ερώτηση που τέθηκε.
∆ε θα παραλείψει να γνωστοποιήσει το συντοµότερο το αποτέλεσµα των ερευνών της.

(1999/C 135/163) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-2889/98

υποβολή: Bernard Lehideux (PPE) προς την Επιτροπή

(28 Σεπτεµβρίου 1998)

Θέµα: Το ενδεχόµενο επανάλειψης των διαπραγµατεύσεων για την προσχώρηση της Μάλτας στην ΕΕ µετά
την αλλαγή κυβέρνησης στη Μάλτα

Το Εθνικό Κόµµα (PN) του κ. Eddie Fenech Adami κέρδισε τις πρόωρες εκλογές που διεξήχθησαν στις
5 Σεπτεµβρίου 1998 στη Μάλτα.

Ο κ. Eddie Fenech Adami, ο οποίος εγκαθίσταται για τρίτη φορά στο Auberge de Castille, είχε πάντα την
πρόθεση να ετοιµάσει τη χώρα του για να ενταχθεί στην Ευρωπαϊκή �νωση. Αυτός ήταν που ξεκίνησε την
υποψηφιότητα της Μάλτας για ένταξη, η οποία στη συνέχεια «πάγωσε» από την κυβέρνηση των εργατικών
του κ. Alfred Sant, ο οποίος ανήλθε στην εξουσία το 1996.

Ο νέος πρωθυπουργός δείχνει να θέλει να ξαναξεκινήσει τη διαδικασία προσχώρησης της Μάλτας στην
Ευρωπαϊκή �νωση.

1. Ποιά είναι τα διαδιαβήµατα στα οποία θα πρέπει να προβεί ο νέος πρωθυπουργός της Μάλτας για να
υποβληθεί αυτή η υποψηφιότητα;

2. Μετά από πόσο καιρό θα µπορούσε να οδηγήσει αυτή η διαδικασία στην ένταξη της Μάλτας στην
Ευρωπαϊκή �νωση;

Απάντηση του κυρίου van den Broek εξ ονόµατος της Επιτροπής

(3 Νοεµβρίου 1998)

1. Ο νέος αντιπρόεδρος της κυβέρνησης της Μάλτας και υπουργός Εξωτερικών συνήντησε τον
αυστριακό υπουργό Εξωτερικών στη Βιέννη στις 14 Σεπτεµβρίου 1998 και υπέβαλε επισήµως το αίτηµα
να επαναδραστηριοποιηθεί η αίτηση της Μάλτας για συµµετοχή στην �νωση ως µέλους.

2. Το Συµβούλιο Γενικών Υποθέσεων της 5ης Οκτωβρίου 1998 ζήτησε από την Επιτροπή να ενηµερώσει
τη γνώµη της του 1993 για το αίτηµα της Μάλτας σχετικά µε την προσχώρησή στην �νωση. Θα πρέπει να
υπενθυµισθεί ότι η οποιαδήποτε απόφαση για τις διαπραγµατεύσεις προσχώρησης µε τη Μάλτα θα πρέπει
να ληφθεί από το Συµβούλιο.
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